
Bekkestua Rotaryklubb - Yrke/servicekomiteen 2020/21     

 

Møtereferat møte #2 

Dato:  21.10.20 

Sted:  Hjemme hos Morten Hovda 

Tilstede: Morten Hovda, Hans Stenberg-Nilsen, Ole Petter Parnemann, Per Harg, Svein 

Harsem.  

Forfall:  Stein Skogvold 

Referent: Svein Harsem 

 

Agenda for møtet: 

1. Velkommen, innspill til agendapunkter 
2. Avklaring vedrørende prosjektansvar for denne komiteen 
3. Henvendelse fra Rud videregående skole om behov for mentorer 
4. Forberedende arbeid/ansvar for Støttepilaren 
5. Forberedende arbeid/ansvar for Yrkesprisen 
6. Forberedende arbeid/ansvar for RYLA 
7. Fastsette/justere datoer/vertskap for etterfølgende komitemøter 
8. Eventuelt 

 

1. Velkommen, innspill til agendapunkter/eventuelt 
 

Det kom ikke opp nye punkter til agendaen 

 

2. Avklaring vedrørende prosjektansvar for denne komiteen 

Komiteen tar som utgangspunkt at det er TRF komiteen som har hovedansvaret for å 

behandle søknader om midler fra eksterne. Denne komiteen bistår når man blir trukket inn i 

arbeidet. 

 

3. Henvendelse fra Rud videregående skole om behov for mentorer 

Svein hadde fått en henvendelse fra en faglærer på Rud om behov for mentorer til elever 

som skulle starte ungdomsbedrifter som en del av undervisningsopplegget. Svein hadde 

sendt henvendelsen videre til klubbens medlemmer og saken ble også tatt opp på onsdagens 

klubbmøte. Flere var positive til å bistå. Svein følger opp saken.  

 

4. Forberedende arbeid/ansvar for Støttepilaren 

Komiteen diskuterte om statuttene for Støttepilaren gir rom for å utdele en mer miljørettet 

pris uten at statuttene må endres. Vi var enige om at hvis vi tolket statuttene litt vidt, så 

burde det være mulig. Svein følger denne saken opp med styret på neste styremøte. 



Videre arbeid med å finne egnet kandidat til Støttepilaren tas opp igjen på vårt neste møte, 

men alle har øyne og ører åpne for å se om vi kommer over kandidater som kan være egnet. 

 

5. Forberedende arbeid/ansvar for Yrkesprisen 

Vi hadde en innledende diskusjon om saken, men arbeidet konkretiseres på neste møte.  

 

6. Forberedende arbeid/ansvar for RYLA 

Svein sørger for at medlemmene blir oppfordret til å komme med forslag til kandidater.  

 

7. Fastsette datoer/vertskap for etterfølgende komitemøter 

Følgende møtedatoer/vertskap var foreslått av komiteformann: 

 

    21. oktober        Morten 

    2. desember       Ole Petter 

    3. februar            Hans 

    24. mars              Stein 

     28. april              Per 

 

Det var enighet om at vi tar utgangspunkt i disse datoene og at Ole Petter er vert for neste 

møte, onsdag 2. desember. 

 

8. Eventuelt 

Per har fulgt opp med Knut Ole rundt tema Yrkesetikk og fått oversendt materiale. Per følger 

videre opp med Knut Ole om han er villig til å holde et foredrag og temaet på klubbmøte i 

vårsemesteret. 

 

 

Møtet ble avsluttet med et hyggelig måltid. 

 

 


